

2018 年度小一入學統一派位選校名單
Choice of Schools List for Central Allocation (Primary One Admission 2018)

選校編號 Choice Code	學校名稱 Name of School	授課時間 Session	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	**暫定統一派位學額 Provisional Number of Places for Central Allocation	學校地址(電話號碼) School Address (Telephone Number)
7101	中華基督教會拔臣小學 (S) (P) CCC But San Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	25	新界屯門新墟青山公路 2 8 號 (2459 6221) 28 Castle Peak Road, San Hui, Tuen Mun, NT
7102	青山天主教小學 (S) Castle Peak Catholic Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	54	新界屯門鄉事會路 2 號 (2457 4634) 2 TM Heung Sze Wui Road, Tuen Mun, NT
7103	伊斯蘭學校 (S) (P) Islamic Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	伊斯蘭教 Islam	95	新界屯門友愛邨 (2450 2270) Yau Oi Estate, Tuen Mun, NT
7104	興德學校 (S) (P) Hing Tak School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		83	新界屯門慶平路 (2448 2211) Hing Ping Road, Tuen Mun, NT
7105	路德會呂祥光小學 (S) (P) Lui Cheung Kwong Lutheran Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	57	新界屯門安定邨 (2450 3128) On Ting Estate, Tuen Mun, NT
7106	博愛醫院歷屆總理聯誼會鄭任安夫人學校 (S) (P) AD&FDPOHL Mrs. Cheng Yam On School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		46	新界屯門屯利街 3 號 (2451 2333) 3 Tuen Lee Street, Tuen Mun, NT
7107	博愛醫院歷屆總理聯誼會鄭任安夫人千禧小學 (S) (P) AD&FDPOH Mrs. Cheng Yam On Millennium School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		52	新界屯門掃管笏路 1 1 1 號 (2451 0088) 111 So Kwun Wat Road, Tuen Mun, NT
7108	聖公會蒙恩小學 (S) (P) SKH Mung Yan Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	74	新界屯門景峰徑 1 號 (2459 8909) 1 King Fung Path, Tuen Mun, NT
7109	保良局西區婦女福利會馮李佩瑤小學 (S) (P) PLK Women's Welfare Club Western District Fung Lee Pui Yiu Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		39	新界屯門掃管笏管青路 1 1 號 (2411 2208) 11 Kwun Tsing Road, So Kwun Wat, Tuen Mun, NT
7110	東華三院鄧肇堅小學 (S) (P) TWGHS Tang Shiu Kin Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		67	新界屯門安定邨 (2403 0311) On Ting Estate, Tuen Mun, NT
7111	仁濟醫院何式南小學 (S) (P) YCH Ho Sik Nam Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		60	新界屯門 1 6 區 (近友愛體育館) * (2451 0325) Area 16, Tuen Mun, NT (Near Yau Oi Sports Centre)
7112	仁愛堂劉皇發夫人小學 (S) (P) YOT Madam Lau Wong Fat Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		78	新界屯門安定邨 (2451 0372) On Ting Estate, Tuen Mun, NT
7113	順德聯誼總會李金小學 (S) (P) STFA Lee Kam Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		54	新界屯門掃管笏路 2 3 號 (2441 1222) 23 So Kwun Wat Road, Tuen Mun, NT
7114	順德聯誼總會胡少渠紀念小學 (S) (P) STFA Wu Siu Kui Memorial Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		58	新界屯門安定邨 (2450 3833) On Ting Estate, Tuen Mun, NT
7115	順德聯誼總會何日東小學 (P) STFA Ho Yat Tung Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		60	新界屯門友愛邨 (2458 6111) Yau Oi Estate, Tuen Mun, NT

家長在填寫「選擇學校表格」時，可於甲部填寫香港任何官立或資助小學；而在乙部則必須填寫住址所屬學校網的「統一派位選校名單」內的學校。

When filling in Part A of the "Choice of Schools Form", parents may select any government or aided primary schools in Hong Kong. Parents should make their choices strictly from the "Choice of Schools List" of their home net when filling in Part B.

備註 Remarks

** 此欄顯示按各學校的暫定開辦小一班級數目，計算自行分配學位階段後的剩餘學額；該數目屬暫定性質，會因應統一派位階段的實際需求而調整。另一方面，學校最終開辦小一班級的數目亦須根據既定準則視乎實際需要而定。此外，按現有資料推算，預計為應付本年度統一派位的學位需求，位於 71 校網實施小班教學的學校的暫定派位人數須暫時增加至每班 28 人（簡稱加派幅度）。有關學校上述的「暫定統一派位學額」已包括按上述劃一加派幅度計算的學額。上述的「暫定統一派位學額」（包括最終加派幅度）會按最終的實際需求而調整（包括減少）。暫時加派的學校會按現行機制提供額外資源，確保學生學習效能。

This column shows the remaining P1 places of each school after the Discretionary Places Admission stage, which is basically calculated according to the provisional number of P1 classes of the school. The figure is provisional in nature and is subject to adjustment based on the actual demand at the Central Allocation stage. Besides, the actual number of P1 classes approved for a school is determined according to the established criteria taking into account the actual demand. In addition, based on the information available, to meet the demand for school places in Central Allocation of POA 2018, the provisional number of students allocated to each class of the schools practising small class teaching in School Net 71 will temporarily increase to 28 (i.e. the magnitude of allocating more students per P1 class). The above "Provisional Number of Places for Central Allocation" of the schools concerned has taken into account the afore-mentioned magnitude of allocating more students per P1 class. The above "Provisional Number of Places for Central Allocation" listed (including the magnitude of allocating more students per P1 class) would be adjusted (including downward adjustment) subject to the actual demand for Primary 1 places. The schools adopting temporary allocation of more students per P1 class will be provided with additional resources according to existing arrangements to ensure the learning effectiveness of students.

S 學校實施小班教學，基本每班派位名額為 25 人。若在統一派位階段有實際的需要，學校每班或需加派學生。小班教學著眼教學策略，涉及教學帶動的分組法，學校實施小班教學會按學習目標和學生需要訂定教學組的大小和數目；每班派位人數不應也不須和教學組的大小劃上等號。

The school practises small class teaching with the number of school places for allocation being basically 25 students per class. Subject to the actual need at the Central Allocation stage, the school may be allocated more students per P1 class. Small class teaching is more concerned with the teaching and learning strategy and involves teaching setting or grouping driven by teaching considerations. Schools implementing small class teaching may have different sizes of grouping and different numbers of groups subject to the learning objectives and students' needs. The number of students allocated per class should not and need not be taken as equivalent to the grouping.

P 該校具備有部分可供肢體傷殘學生使用的設施，有關詳情請直接向學校查詢。

The school is equipped with some facilities for the children with physical disability. For details, please contact the school direct.

* 該校在有需要時可整合課室提供額外統一派位學額。

Additional P1 places for Central Allocation are available through optimizing the use of classroom if necessary.

印刷版及網上版如有分別，以網上版為準。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of the List, the Online version shall prevail.